
Bestuursvergadering RC Ducks 

Datum/Tijd: 06/02/2024 20:00| Locatie Clubhuis/TEAMS 

Soort bijeenkomst Bestuursvergadering 

Voorzitter  Steven Soederhuizen 

Secretaris Marjo van den Broek 

  

  
 

Aanwezig:  

Lars van  Beek, 

Marjo van den Broek, 

Steven Soederhuizen 

 

Gasten:  

 

Afwezig:  

Notulen 

Opening, vaststellen agenda, goedkeuring notulen 

De vergadering wordt om 20:05 geopend.  Het bestuur heft het glas op het nieuwe jaar en keurt de 

notulen van oktober goed. 

 

Mededelingen 

Er zijn geen mededeling 

 

Bestuurlijk/Algemeen 

Beleidsplan veilige sport 

Marjo heeft een gedragscode opgesteld, gebaseerd op een voorbeeld van de NRB. De code  wordt 

goedgekeurd door het overige bestuur. Marjo zal Bas vragen het op de website te zetten zodat de club 

voldoet aan de voorwaarden om gratis VOG’s aan te vragen voor vrijwilligers en kader. 

 

Het bestuur bespreekt het idee om een busje aan te schaffen om jeugdleden te vervoeren. Het 

onderhoud kan worden gesponsored maar de kosten van aanschaf zijn niet realistisch omdat de club op 

dit moment een beperkt aantal jeugdleden heeft. Als het aantal jeugdleden toeneemt zal het 

onderwerp opnieuw worden besproken.  

 

Financieel 

Heiko heeft de Vakgarage op het industrieterrein als nieuwe sponsor kunnen contracteren.  

 

Facilitair 

Verduurzaming – bijdrage Rabobank 

De club is erg blij verrast dat het Eur 5000 heeft ontvangen van Rabobank uit een verduurzamingsfonds. 

Het bedrag zal worden ingezet om ledverlichting aan te laten leggen op het veld. 1 Februari hebben 

Lars, Rein en Heiko een overleg met de gemeente hierover. De schatting is dat de club ca 1800 Eur op 

energie kosten kan besparen en voor de gemeente betekent het ook een paar duizend Euro besparing 

aan lampen vervanging en huur van hoogwerker daarvoor.  

 

Parkeerterrein 

De stichting Wijk Munsel/Selissen heeft de wijkmakelaar in contact gebracht met de club.  Heiko heeft 

een gesprek gehad met hem om het parkeerterrein te laten verharden.  De wijkmakelaar heeft positief 

gereageerd en zal dit bespreken met de gemeente. 

 

Picnick tafels 

Heiko heeft een voorstel ingediend om 3 nieuwe (rugby-proof) picknick tafels aan te schaffen.  Nu het 

terras mooi is gerenoveerd is het zaak om ook het buiten meubilair daar op aan te passen. De tafels die 

hij op het oog heeft kosten Eur 799 per stuk. Het bestuur bespreekt de mogelijkheid om sponsoren voor 

de tafels te zoeken.  Zij krijgen dan een naamplaatje op de tafel. Lars biedt aan om met zijn bedrijf 1 
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tafel te sponsoren. Marjo zal de Cv100 vragen of zij ook bereid zijn om bij te dragen aan een tafel. Marjo 

zal ook navraag doen bij HvW of hij sponsor wil zijn. H. heeft eerder positief gereageerd.  

 

Het bestuur besluit om Heiko opdracht te geven de tafels te kopen. 

 

Technisch 

Steven communiceert dat het eerste team goed loopt.  Zij hebben tot nu toe 4 wedstrijden gewonnen, 3 

verloren en 1 gelijk gespeeld.  Er zijn ook nieuwe spelers en de opkomst op trainingen is prima. De ambitie 

van het team is om in bovenste 3 te eindigen.  De huidige plaats is 5.  

 

Steven heeft het verzoek van Ton gekregen om nieuwe tackle kussens te kopen. De kosten zijn laag.  Het 

bestuur geeft akkoord en Steven zal hier zorg voor dragen 

 

 Event kalender 

Nieuwjaarsborrel 

De nieuwjaarsborrel is gepland voor zaterdag 13 januari om16:00. Marjo zal een herinnering sturen via het 

systeem en Pierre vragen om nogmaals onder aandacht te brengen van Cv100. Actie Lars zal Heiko 

vragen om inkoop te verzorgen.  

 

Munsel/Selissen event juni 2024 

Lars heeft aangegeven bij de Stichting Munsel/Selissen dat de club een activiteit wenst.  Nu is er wel een 

activiteit bij het honkbal/softbal maar niet bij het Rugby. Het bestuur bespreekt ook de mogelijkheid om 

een “schiet op de palen” activiteit te organiseren. Dit kan jonge voetballers geïnteresseerd maken voor 

het rugby.  

 

Communicatie 

Lars uit zijn zorg dat communicatie niet goed is geborgd en bespreekt de mogelijkheid om Graciela 

hiervoor beter te positioneren. Steven zal dit met haar bespreken.  

 

Steven zal een opzet maken voor een “keek op het jaar” nieuwsbrief. 

 

Actielijst 

Een aantal acties is afgerond en nieuwe worden toegevoegd. 

 

Wvttk 

Gasten volgende vergadering 

Bjorn wil in april een scholentoernooi regelen. Steven zal hem uitnodigen voor 6 februari. De club heeft 

de wens om naar Ameland te gaan. Steven zal ook Matz uitnodigen om de mogelijkheid voor een 

tripcommissie te bespreken 

 

Lars zal Mark vragen wie als kaderlid wordt gezien om in aanmerking komen voor een jas. 

 

 

Besluiten 

▪ Aanschaffen 3 picknick tafels 
▪ Nieuwe tackle kussens kopen 

▪ Geen bus kopen 

 


